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Geachte mevrouw Simons, 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief delen wij u het volgende mede. 

Vraag 1 

In het bericht staat 'recent onderzoek'. Sinds wanneer is dit probleem bekend en sinds 
wanneer is dit bij de gemeente bekend? Wat is recent? 

Antwoord vraag 1 

De gemeente Venlo heeft op 11 april jl. van OGVO een rapport ontvangen, welke is 
gebaseerd op een hernieuwde rekenregel van toepassing bij gebruik van breedplaatvloeren. 
Op dit rapport heeft "recent" betrekking. In dit rapport is met toepassing van de hernieuwde 
reken regel aangegeven dat vloerdelen van het juniorcollege plaatselijk niet voldoen. Bij de 
bouw van het Blariacum college was het gebruik van breedplaatvloeren een algemeen 
toegepaste bouwmethodiek en voldeed aan de gestelde eisen in die periode. 

Vraag 2 

In mei 2017 in de parkeergarage van Eindhoven Airport ingestort door een gebrek in een 
soortgelijke constructie. Is dit probleem toen gelijk bij de OGVO ( en de gemeente) opgepakt? 
Zo ja waarom is hier nooit enige publiciteit aan gegeven? 

Antwoord vraag 2 

In 2017 heeft de gemeente Venlo, naar aanleiding van de calamiteit in Eindhoven, aan 
OGVO verzocht om onderzoek te laten verrichten naar de hiervoor in aanmerking komende 
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gebouwen. Bij OGVO ging het hierbij om de nieuwbouw van het Valuascollege en het 
juniorcollege van het Blariacumcollege. 

In 2017 heeft OGVO de uitkomsten van deze onderzoeken aan de gemeente Venlo 
gestuurd. De uitkomst van deze onderzoeken was dat het juniorcollege veilig was voor 
onderwijsdoeleinden. Er was geen directe aanleiding om hieraan verder publiciteit te geven. 

Vraag 3 

Is de raad over deze kwestie geïnformeerd in het verleden? Zo ja wanneer en in welke 
mate? Zo nee waarom niet? Is hierover binnen de OGVO (en specifiek het Blariacum) 
gecommuniceerd? Is het college van mening dat er überhaupt goed gecommuniceerd is over 
deze zaak? 

Antwoord vraag 3 

De uitkomst van het onderzoek dat is verricht in 2017 was dat het juniorcollege veilig was 
voor onderwijsdoeleinden. De gemeente Venlo was vanaf dat moment op de hoogte. 

OGVO is verantwoordelijk voor de communicatie binnen haar geledingen. Een vraag over 
interne communicatie binnen OGVO moet u aan OGVO richten. 

De raad is over dit onderzoek niet geïnformeerd. Hiervoor was geen directe aanleiding; de 
locatie was voor onderwijsdoeleinden veilig te gebruiken. 

Vraag 4 

Wat is er in de tussentijd gedaan om de veiligheid van leerlingen en personeel te 
garanderen? 

Antwoord vraag 4 

De uitkomst van het onderzoek dat is verricht in 2017 was dat het juniorcollege veilig was 
voor onderwijsdoeleinden. 

Vraag 5 

Wat is de aanleiding geweest voor dit onderzoek en wie is opdrachtgever van het 
onderzoek? Wanneer is het onderzoek gestart? Wat is de doorlooptijd geweest van het 
onderzoek? 

Antwoord vraag 5 

De gemeente Venlo heeft in het kader van de afronding van de doordecentralisatie 
overeenkomst tussen de gemeente en OGVO, verzocht aan OGVO om, op basis van de 
hernieuwde rekenregel, een aanvullend onderzoek uit te voeren. De uitkomsten van dit 
onderzoek zijn op donderdag 14 april jl. tijdens een overleg tussen de onderzoekende 
expertisebureaus, OGVO en de gemeente gepresenteerd. 

De opdracht tot het uitvoeren van het onderzoek is door OGVO verstrekt in november 2021. 
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De doorlooptijd is 4 maanden geweest. 

Vraag 6 

Er is sprake van aanvullende maatregelen. Wat is er mis met de vloerplaten? Wat zijn de te 
nemen maatregelen en wat gaan die kosten? 

Antwoord vraag 6 

Bepaalde vloerdelen voldoen plaatselijk niet aan de hernieuwde reken regel. Er worden nu 
stempels geplaatst ter ondersteuning van deze vloerdelen en er worden houten schotten 
geplaatst ter bescherming van de stempels. 

Betrokken experts gaan de komende periode over tot de beoordeling van de aanwezigheid 
van het veiligheidsprobleem, de daadwerkelijke omvang en de mogelijke oplossingen 
hiervoor. 

Vraag 7 

Wat zijn de gevolgen voor het onderwijs op het seniorcollege? Wordt er al nagedacht over 
tijdelijke huisvesting elders indien nodig? Eventueel met inzet van sporthallen en/of andere 
onderwijsgebouwen (al dan niet van de OGVO)? 

Antwoord vraag 7 

OGVO heeft passende maatregelen genomen om het aanbod van fysiek onderwijs na de 
meivakantie te continueren. Er wordt gebruikgemaakt van beschikbare lokalen binnen het 
seniorcollege. De afdeling Maasland wordt tot aan de zomervakantie verplaatst naar locatie 
Den Hulster. Examens worden afgenomen op locatie 't Roadhoes. Binnen Sporthal Egerbos 
zullen tijdelijk 12 leslokalen worden ingericht. Locatie jongerencentrum Jacx zal gebruikt 
worden voor muziek-, teken- en handvaardigheidslessen. 

Vraag 8 

Kan de OGVO die zelf dragen of zal de gemeente hier moeten bijspringen vanuit de eigen 
verantwoordelijkheid? Wat zijn de eventuele gevolgen voor de garantstelling aan OGVO? 

Antwoord vraag 8 

Dit is afhankelijk van de beoordeling van de betrokken experts over de aanwezigheid van het 
veiligheidsprobleem, de daadwerkelijke omvang en de mogelijke oplossingen hiervoor. 

Binnen de doordecentralisatieovereenkomst zijn afspraken gemaakt hoe de beschikbare 
middelen worden ingezet, welke uitgaven onder onderhoud vallen en hoe wordt omgegaan 
met uitgaven welke niet geprognosticeerd zijn, in zoverre deze uitgaven niet op te vangen 
zijn binnen de financiële bandbreedte van de overeenkomst. Op dat moment treden OGVO 
en gemeente Venlo met elkaar in overleg. 
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De garantstelling heeft enkel en alleen betrekking op het niet kunnen nakomen van 
aflossings- en rentebetalingen welke samenhangen met het financieringsarrangement 
middels schatkistbankieren. 

Vraag 9 

Is destijds bij de bouw van het Juniorcollege sprake geweest van voldoende toezicht op de 
constructie van het schoolgebouw? 

Antwoord vraag 9 

Ja, er is toezicht geweest op de bouw. De huidige problemen hebben geen relatie met de 
uitvoering. Bij de bouw van het juniorcollege was de toepassing van breedplaatvloeren toen 
geaccepteerd als bouwmethode 

Vraag 10 

Wanneer worden de te nemen maatregelen uitgevoerd en wat is de duur van de 
aanpassingen? 

Antwoord vraag 10 

De te nemen (bouwkundige) maatregelen voor de korte termijn, binnen het juniorcollege zelf, 
zijn in de 1e helft van mei uitgevoerd. 

Na de meivakantie is het fysieke onderwijs hervat. 

Vraag 11 

Is dit de enige plek binnen de OGVO waar tijdens de (ver)nieuwbouw tussen 2003 en 2008 
deze vloeren gebruikt zijn? Zo ja waar nog meer? Zo nee is dit gecontroleerd? 

Antwoord vraag 11 

Nee, er zijn ook breedplaatvloeren gebruikt bij de 'nieuwbouw' van het Valuascollege. Deze 
breedplaatvloeren zijn gecontroleerd en ook geschikt bevonden voor onderwijsdoeleinden. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wetho 
de secretaris 
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